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朝陽科技大學
096學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2074
	Course Number
	2074

	授課教師
	郎亞玲
	instructor
	Lang,Yea Ling

	中文課名
	畢業專題
	Course Name
	Senior Project

	開課單位
	應用外語系(四日)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	0
	Credits
	0

	課程目標
	此課程為應屆畢業生必修之課程。學生可選擇影視創作、論文寫作或其他形式作品作為畢業專題之內容，專題完成後需公開發表成果。
	Objectives
	This course is designed for senior students. Students need to complete a finished work either on a research paper or visual presentation for their special study. It is required to present their final finished work in public.

	教材
	1.捕鼠器劇本
	Teaching Materials
	The Mouse Trap

	成績評量方式
	1.依出席率、課程參與之主動性、積極性、

  表現與他人互動之狀況考評。

2.必須觀賞二場戲劇演出。

3.必須參與畢業製作之演出。


	Grading
	1. The evaluation criteria--students’ attendance, participation, interaction in the classroom.

2. Should watch two shows at least.

3. Must be part of the senior project.



	教師網頁
	

	教學內容
	一.
課程目標

        介紹表演藝術的本質與形式，劇場的特質，劇本研讀；演練表演，並簡介劇場製作之諸多元素；培養學生對舞台劇創作的能力。

二.課程內容及進度             

1.
基本表演訓練和肢體開發。

2.
腳色揣摩與導演基本理論。

3.
舞台幕前、幕後的分工與職掌。

4.
實習演出。


	Syllabus
	1.Objects:

Introduction of the essentials and forms of performance art, the attributes of the theater, the appreciation of drama scripts, and the practice of theater performance; furthermore, cultivate students’ improvisatorial skill on the stage.

2.Content:

Including fundamental performance training, kinematics development, principium of the actor, manager, and director, and the practice performance.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

